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2022Z05326 

Vragen van de leden Rudmer Heerema en Rahimi (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht 
«Kabinet wil minder fastfoodwinkels in de stad» (ingezonden 21 maart 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Kabinet wil minder fastfoodwinkels in de 
stad»?1 

Vraag 2
Welke maatregelen kunnen gemeenten nemen om een gezonde leefomgeving 
te ondersteunen? In hoeverre maken gemeenten daar gebruik van? 

Vraag 3
Kunt u aangeven wat de reikwijdte van de voorgenomen wettelijke maatrege-
len zal zijn om fastfoodwinkels te weren? 

Vraag 4
Hoe verhoudt een voorgenomen wettelijke rem op fastfoodwinkels zich tot 
nationale en Europese wetgeving rondom vrijheid van ondernemerschap? 

Vraag 5
Is bekend welk effect de afspraken rondom preventie in het Regeerakkoord 
hebben op het creëren van een gezonde leefomgeving? Zo nee, bent u 
voornemens deze effecten eerst in kaart te brengen alvorens nadere 
wettelijke maatregelen te overwegen? 

Vraag 6
Kunt u aangeven wat de stand van zaken is met betrekking tot de voorgeno-
men afspraken met de industrie over gezondere voedingsmiddelen?

1 NOS.nl, 18 maart 2022, «Kabinet wil minder fastfoodwinkels in de stad».
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